
Beste ouders, leerlingen en personeel. 

Graag brengen wij je op de hoogte van de laatste ontwikkelingen op het Amstelveen 
College. Hieronder vind je een beknopte samenvatting van de belangrijkste 
agendapunten die in de MR-vergadering van 27 januari 2025 zijn besproken. 

  

1. Algemene stand van zaken 

De schoolleiding heeft aangegeven dat de Inspectie van het onderwijs binnenkort een 
kwaliteitsonderzoek naar de havo uitvoert. De inspecteurs zullen lesbezoeken uitvoeren 
en gesprekken voeren met mentoren en leerlingen over o.a. taal, rekenen, veiligheid, 
zorg. 

Daarnaast is gesproken over de samenstelling van klassen. In sommige klassen zitten 
relatief veel zittenblijvers. Dit wordt door de schoolleiding geëvalueerd. Bekeken wordt 
of verbeteringen mogelijk zijn in de samenstelling van de klassen na het huidige 
schooljaar.   

  

2. Ouderbijdrage en solidariteitsfonds 

Het overschot van de ouderbijdrage van het schooljaar 2023-2024 wordt ondergebracht 
in de reserve ouderbijdrage. Hiervan worden ook de kosten betaald van leerlingen van 
wie de ouders de bijdrage niet kunnen betalen. Er zijn ook ouders die de vrijwillige 
ouderbijdrage uit principe niet betalen en wel gebruik maken van deze mogelijkheid. De 
ouders van de MR (OMR) zullen dit onderwerp blijven volgen. Na bespreking heeft de 
OMR ingestemd met de realisatie van de ouderbijdrage voor het schooljaar 2023-2024. 

  

3. Functiemix en doorgroeimogelijkheden docenten 

De MR heeft stilgestaan bij de functiemix en de doorstroommogelijkheden van 
docenten. De PMR heeft aangegeven dat het uitsluiten van docenten van een promotie 
vanwege beperkte sectieruimte niet wenselijk is. 

De rector heeft aangegeven dit ook liever anders te zien, maar dat hij als bestuurder de 
verantwoordelijkheid heeft ervoor te zorgen dat alle lessen -ook in de toekomst- gegeven 
kunnen worden. Gezien de financiële ruimte moet je daarom wel kijken naar welke 
ruimte er binnen secties hiervoor is, omdat de school anders het risico loopt dat in de 
toekomst lessen niet gegeven kunnen worden. Ook onderzoekt P&O hoe er met toelages 
gewerkt kan worden als alternatief voor promoties. Dit voorstel wordt verder uitgewerkt 
en opnieuw besproken in de volgende vergadering. 



Na intern overleg en advies van de AOb heeft de PMR besloten tegen het voorstel te 
stemmen. Dit betekent dat de functiemixprocedure voorlopig is uitgesteld tot nader 
bericht. 

  

4. Protocol cameratoezicht 

De MR heeft aandacht gevraagd voor de zichtbaarheid van cameramonitoren in de 
conciërgekamer. Het is gebleken dat de monitoren te goed zichtbaar zijn voor derden, 
wat mogelijk een privacyrisico vormt.  

De MR heeft ingestemd met de voorgestelde maatregelen, mits de monitoren worden 
afgeschermd en de ruimte afsluitbaar wordt. 

  

5. Status invest-uren 

De invest-uren zijn bedoeld om leerlingen extra ondersteuning te bieden. De MR heeft 
geconstateerd dat de uitvoering verbeterd kan worden. Leerlingen ervaren dat invest-
uren niet altijd effectief zijn, omdat het lesaanbod afhankelijk is van de vragen van 
leerlingen, die zij niet altijd stellen, of van de invulling van de individuele docent.  

 
Het voorstel van de MR is om de invest-uren meer te richten op voorbereiding van 
toekomstige lessen in plaats van puur vraaggestuurd te werken. De schoolleiding heeft 
toegezegd de actielijst met verbeterpunten te evalueren en dit onderwerp opnieuw te 
bespreken in de volgende MR-vergadering.  

  

6. Evaluatie Catwise 

Catwise is een digitaal systeem voor het monitoren van leerlingen. Leerlingen hebben 
aangegeven dat er te weinig persoonlijke feedback wordt gegeven via het systeem. De 
PMR heeft aangegeven een evaluatie van Catwise te willen om te kijken of het voldoende 
oplevert. De schoolleiding zal een enquête uitzetten onder leerlingen, ouders en 
docenten om de ervaringen met Catwise te verzamelen. 

  

7. Meerjarenonderhoudsplan en ontruimingsplan 

De schoolleiding heeft de voortgang van het meerjarenonderhoudsplan besproken. Er is 
overleg met de gemeente gevoerd over een onderhoudsplan voor de komende dertig 
jaar. Daarnaast wordt het ontruimingsplan geactualiseerd. Dit onderwerp zal in een 
volgende MR-vergadering opnieuw aan bod komen.  



  

8. Rondvraag 

Tijdens de rondvraag zijn verschillende onderwerpen besproken. 

• De PMR heeft aandacht gevraagd voor een gezonder voedingsaanbod op school. 
De leerlingen van de MR gaf aan dat de kantineprijzen hoog zijn, waardoor 
ongezonde alternatieven aantrekkelijker worden. 

• De waterkraan in de aula werkt nog steeds niet. De rector heeft aangegeven dat 
deze is afgesloten vanwege wateroverlast. 

• Leerlingen hebben aangegeven dat er weinig oefentoetsen beschikbaar zijn ter 
voorbereiding op examens. De schoolleiding heeft aangegeven dat we als school 
een abonnement hebben op alleexamens.nl waar online oude oefentoetsen en 
examens beschikbaar zijn. 

  

Mocht je interesse hebben in de volledige notulen, dan kunt je deze per mail opvragen. 

Wij bedanken iedereen voor de voortdurende betrokkenheid bij onze school. Samen 
zorgen we ervoor dat het Amstelveen College een fijne en veilige plek blijft voor onze 
leerlingen om te leren en te groeien. 

  

Met vriendelijke groet, 

Medezeggenschapsraad Amstelveen College 

 

 


